Name of school/學校名稱: ___________________

Class no./學號: ______
Class/班別: _____







Date/日期: _________
Questionnaire
問卷調查
We want to learn about how you find the activities of questioning and feedback giving in your English lessons.  Think about your English lessons this year.  Study each of the following items and put a tick in the appropriate box you choose to indicate your own thoughts and experience.

試就今年上英語課時老師提問的情況，表達你的意見和感受。請於下列每項項目中，選出最能表達你的想法的答案，並於該方格內加上 “√” 號。
	
	Items
項目 
	4
Strongly agree

非常同意
	3
Agree

同意
	2
Disagree

不同意
	1
Strongly disagree

極不同意

	1
	My class usually responds to the teacher actively in lessons.  
通常我們一班同學都熱烈回應老師的提問。
	
	
	
	

	2
	My teacher always asks questions that help develop my thinking skills.

上課時老師時常提出問題，啟發我們的思考。
	
	
	
	

	3
	My teacher always makes sure that the class understands her/his questions.

老師總盡力的令我們明白他／她提出的問題。
	
	
	
	

	4
	My teacher always listens attentively to what a student wants to say.
老師時常小心聆聽我們的答案。
	
	
	
	

	5
	My teacher always allows us enough time to think before we reply.

老師時常給予足夠時間，讓我們再三思考，才作出回答。
	
	
	
	

	6
	I think I can learn from the answers given by my classmates in English lessons.

上英語課時，我認為我能夠從同學的答案中學習。
	
	
	
	

	7
	My teacher always gives feedback for our answers.
對我們作出的答案，老師時常給予意見或補充其不足之處。
	
	
	
	

	8
	I find my teachers’ feedback on students’ answers very helpful for the learning of English.
我認為老師對我們答案所給予的意見，對我們學習英語的幫助很大。
	
	
	
	

	9
	I always know why the answers I give during lessons are correct/wrong.
我時常都了解所作出的答案是正確或是不正確的原因。
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